
Zápis zjednání Sportovní komise
Termín a místo zasedání: úterý 12. 5. 2020 od 19:00h, malá zasedací místnost radnice MČ 

Brno-Líšeň, účastníci byli rozsazeni v rozestupech
Přítomni členové: Ladislav Barták -  předseda, Hana Chaloupková, Bronislav Horák, všichni

byli vybaveni rouškami
Omluveni: Eva Šabatová z pracovních důvodů
Neomluveni: Baláková, Nosek, Sedláček
Přítomni hosté: Iva Kremitovská
Program jednání:

1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu.
2. Zjištění dopadu koronavirové krize na sportovní organizace v Líšni.
3. Prověření přidělených dotací A z hlediska jejich využití v roce 2020.
4. Sport na základních školách v Líšni.
5 Diskuse
6. Závěr

1. Zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 19:15 hodin, přítomni byli 3 členové, komise není usnášeníschopná.
Byl uvítán host, navržený program byl schválen.

2. Zjištění dopadu koronavirové krize na sportovní organizace v Líšni.
Komise byla informována paní místostarostkou Kremitovskou o momentální situaci v přístupnosti na 
sportoviště, která se nacházejí v objektech městské části. Pronajatá sportoviště již fungují dle státem 
stanovených pravidel. Vzhledem ktomu, že omezením činnosti dochází spíše k úsporám, 
nedomnívá se komise, že je třeba nějaké mimořádné výpomoci. Toto hodnocení se samozřejmě 
netýká SK Líšeň.

3. Prověření dotací A pro rok 2020.
Paní místostarostka informovala komisi o možnosti žadatelů udělat změnu účelu čerpání dotace. 
Všechny dotace na pořádání sportovních akcí jsou stále plánované.

4. Sport na ZŠ v Líšni.
Komise nemá přesné informace o momentálních možnostech sportování na ZŠ. Předseda komise 
byl pověřen zjistit tento stav u ředitelů škol a seznámit členy s touto situací.

5. Diskuse.
Diskutovalo se o situaci v SK Líšeň z hlediska poslední žádosti o dotaci na budování další hrací 
plochy.
6. Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 19:30 hodin. Zapsal Ladislav Barták.


